
Beste Griffie. 

Hierbij de Actuele vragen, voor de forum van morgen. Vragen over IB-s volgen

Irene Jansen - 

Tijdens het kindervragenuur heeft de raad een document gepresenteerd gekregen over 
verkeersonveilige situaties in Rijswijk. Namens de kinderrechtenambassadeurs vragen we de 
wethouder wat hij gaat doen met dit document? Gaat hij ook nog persoonlijk in gesprek met de 
ambassadeurs? En is het misschien een idee, in het verlengde van dit document, om alle scholen en 
hun leerlingen in Rijswijk te naderen om mee te denken over verkeersveiligheid in de buurt van 
scholen? 

Verkeersveiligheid rondom scholen Rembrandt kwartier: de verkeersveiligheid rondom de scholen 
wordt met de dag erger. Is de wethouder ervan op de hoogte dat scholen zelf manieren zoeken om 
de verkeersveiligheid te verbeteren door parkeerplaatsen te blokkeren voor het doel parkeren? Dat 
door deze werkwijze de parkeerders kiezen voor de optie stoep en voetgangers hierdoor op de weg 
gaan lopen? Wat is de wethouder van plan hieraan te gaan doen?

ANdy


